
 
Betreft: schriftelijke vragen (ex. art. 38 RvO) over stand van zaken op de Elzen 
Datum: 23-09-2024 

Geacht college, 

In de laatste commissievergadering heeft onder andere onze fractie aangedrongen op 
het beter informeren van de gemeenteraad voor wat betreft de stand van zaken en 
ontwikkelingen op de Elzen. Hieronder treft u de vragen die onze fractie heeft. 

1. Wat is de stand van zaken rondom de vergunningsaanvraag van de 
varkenshouderij op de Elzen 6A (hierna: Elzen 6A)? 

2. Klopt het dat de vergunningsaanvraag incompleet is? Zo ja, kunt u toelichten wat 
hiermee precies bedoeld wordt? Welke gegevens missen er? 

3. Klopt het dat in verschillende stallen nu illegaal varkens gehouden worden? 
4. Klopt het dat deze situatie nu gedoogd wordt? 
5. Klopt het dat deze situatie alleen gedoogd kan worden indien een complete 

aanvraag gedaan is? Zo ja, bent u voornemens zo spoedig mogelijk handhavend 
op te treden? Zo nee, kunt u beschrijven waarom u niet kunt handhaven bij een 
incomplete aanvraag? 

6. Heeft u een termijn gesteld waarbinnen de aanvraag compleet moet zijn? Zo ja, 
wat is deze termijn? Zo nee, waarom niet? 

7. Klopt het dat de aanvraag mede het verwerken van de eigen ter plaatse 
geproduceerde mest omvat? Zo ja, op welke afstand van de nabij gelegen 
woningen zal deze installatie staan? 

8. Telt deze mestverwerkingsinstallatie mee in de geuremissiewaarde van de Elzen 
6A? Zo ja, wat is de berekende voorgrondbelasting op de nabij gelegen 
woningen? Gaat deze omhoog of omlaag? 

9. Is deze mestverwerkingsinstallatie inpandig of niet? Indien inpandig, wordt 
deze ook voorzien van luchtwassers? 

10. Onze fractie krijgt signalen dat er op de Elzen 6A momenteel illegaal gewoond 
wordt. Bent u hiervan op de hoogte? 

11. Wat is de stand van zaken rondom de overeenkomst tussen de gemeenten en 
de Coppens Groep? 

12. Wanneer vindt hierover de eerstvolgende besluitvorming plaats en/of wordt 
een anterieure overeenkomst aan de raad overlegd voor het geven van 
wensen en bedenkingen? 

13. Zijn de ontwikkelingen op de Elzen 10A conform het in juli door de raad 
vastgestelde bestemmingsplan? Was hiervoor een vergunning nodig en zo ja, 
is deze verleend? 



14. Wordt op de Elzen 10A slechts de eigen ter plaatse geproduceerde mest 
verwerkt? 

15. Zijn de regels van het plan en de beoogde ontwikkelingen na vaststelling nog 
gecommuniceerd met de werkgroep de Elzen, gezien het uitblijven van een 
recent omgevingsdialoog? Zo nee, waarom niet? 

16. Wordt er structureel contact onderhouden met werkgroep de Elzen, zowel op 
ambtelijk als bestuurlijk niveau, gezien het feit dat zowel de werkgroep als de 
raad daar meermaals op aangedrongen heeft? Zo ja, hoe vaak vindt dit plaats? 
Zo nee, waarom niet? 

17. Heeft de werkgroep de Elzen een vaste contactpersoon binnen de gemeente? 
Zo nee, bent u bereid hiervoor zorg te dragen? 

18. Kunt u beschrijven hoe binnengekomen klachten over stank, bij zowel de 
gemeente als de ODBN, worden verwerkt? 

19. Is er een minimaal hoeveelheid klachten of meldingen die binnengekomen 
moet zijn alvorens een controle plaatsvindt? 

20. Wordt een ondernemer op de hoogte gesteld van een aankomende controle? 
21. Wordt de afhandeling van de klacht of melding teruggekoppeld aan de klager 

of melder? 
22. Voert u ook proactief controles uit op de Elzen, dus ook wanneer geen 

concrete klacht of melding is gedaan? 
23. Kunt u de vragen 24 uur voor de aankomende raadsvergadering 

beantwoorden? 

Wij kijken uit naar uw beantwoording. 

Fractie DOP 

  



Een ruwe schets waar ik aan denk voor de te stellen vragen: 

 

1.  


